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Valget til det nye Kontaktudvalg er begyndt. 

I 1 2 3 4 |cuD Den 25/9 er der udsendt 676 blå/gule/zgrønne stemmesedler 

TE 5 h HL  HKM ÅFIE i lukkede kuverter, med indlagte svar-rudekuverter! 

Ådresseringen er sket via RC-Personel, i form af etiketter 

III 7 IBH | OMI MVP |HIJ med Afd.nr. + Funktionærnr. + Navn. Evt. reklamationer i 

Tv 8 PkR | BsRå CP IL | forbindelse med stemmesedlerne skal omgående rettes til 

ASEP, Rialto (der som bekendt er Formand for Det Perma- 

Vv 9 10 HEJ PLL | TSP nente Valgudvalg). 

Vælgerne i Præstø, Odense + Fredericia, Aalborg + Skive, 

vi (11 |sx |1im vr |vir 
har ikke fået tilsendt stemmesedler, da der i hvert af 

disse områder kun er opstillet 1 kandidat (se side ). 

Men i de 3 andre områder, dvs de 8 resterende kredse, er 16 kandidater at vælge imellem! 

Valgredaktionen har straks efter opstillingsfristens udløb, tilsendt samtlige kandidater 

et spørgeskema med flg. spørgsmål: 

1) HVORDAN VURDERER DU KONTAKTUDVALGETS INDSATS INDTIL NU? 

2) HVAD SKAL KONTAKTUDVAIGET BESKÆFTIGE SIG MED FREMOVER? 

3) HVORDAN FORBEDRES KONTAKTEN MED DE SMÅ ISOLEREDE GRUPPER PÅ RC? 

4) HVORDAN UNDGÅR KONTAKTUDVAIGET AT KOMME I KONFLIKT MED SYSTEMET? 

og for dem, der ikke ville nøjes med disse "ledende" spørgsmål, rubrikken: 

FORØVRIGT MENER JEG, AT ... 

kukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukuk 

KONTAKTUDVALGET FØR VALGET ! 

Lokalrepræsentanter: Bestyrelsesmedl emmer: 

Søren Ambeck-Madsen (SAM) Bent Larsen (BL) 

Flemming Havmøller (FLH) Einar Mossin (EM) 

Torben Stig Petersen (TSP) 
Vilhelm Rosenquist (VIR) Suppleanter: 
Herbert Jessen (HLJ) John Knudsen (JEKK) 

Ole Mikkelsen (OMI) 
IB Højlund. (IBH) Hans Møller (HM) 

Per Årvidsen (PLA) 
Bjarne Jørgensen (BJ) 
Poul Lund (PLL) Ejvind Johansson (EJJO) 

Thorleif Jørgensen (THJ) 

Referent: 

BEGYND ALLEREDE NU AT TÆNKE PÅ STOF TIL NÆSTE NUMMER AF RC't & HØRT, 

DER UDKOMMER SENEST PRIMO DECEMBER 1975. 



Vi lægger ud med område I: RIALTO + TELEGRAFVEJ + RØNNE, blå stemmesedler, 

hvor der skal vælges 4 ud af følgende 7 kandidater: 

22520295 22330020 2 02 2222 eeR PR DR ae EET add 

CHD Carl Henrik Dreyer Afd: 2830  Systemprogrammør Årg: 1966 

%7222222722222222222222222252222222522722722222 2222272 222 77222227 7222272222777727577 

åd 1: Lidt spredt fægtning uden de store resultater. Når man tager miljø og basis 

i betragtning, er indsatsen hverken større eller mindre end man kunne forvente. 

ad 2: Skabe goder for RC-medarbejdere, det være sig løn, arbejdsmiljø, fritidsgoder 

osv. — herunder forbedre "kontakterne" både på kryds og tværs i organisationen. 

ad 3: Det ved jeg ikke. Jeg er ikke "gtedkendt" i RC”s afdelinger, så jeg kender de 

problemer. Men jeg synes, der skulle stå "... kontakten mellem de isolerede ba” 

ad 4: KU skal ikke undgå konflikter med systemet, det skal netop kanalisere de kon= 

flikter, der er eller opstår, og løse konflikterne til medarbejdernes fordel. Man må 

erkende, at KU ikke kan udkæmpe større kampe for medarbejderne mod "systemet", sålænge 

flertallet af medarbejderne er solidariske med "systemet" før de er solidariske med 

hinanden (og sig selv) - men gud give, jeg snart får uret i dette! 

>33323223222222222232222222222222222222322233 3353322 DD2DDDIDDDIDDEDDLLDPSPDPDPØDSÆND 

FIH Flemming Havmøller Afd: 2350  EDB-konsulent Årg: 1966 d 

55 S 390 33355533 3305 S SPS PI DD 23 DPDIB2DIDIIPEDSDIIDDDPISDIDVSDFIDSDISDIDSDDVDDLEDD I 

ad 1: Indsatsen har været stor, men resultatet nok middelmaadigt grundet følgende: 

2) KU's medlemmer skulle bruge tid til at finde sig selv i starten, 

b) KU har flere gange beskæftiget sig med problemer, der desværre ikke var kød! nok 

paa til at leve af. 

c) KU har brugt tid til at rette misforstaaelser DIR - KU - medarbejdere imellem. 

ad) KU har brugt tid til at rykke for fornøden information om fx lønforhold, ansættel- 

sesforhold meme . 

ad 2: Forbedring af kommunikationen fra 'Toppen'. Forbedring af arbejdsforhold og 

Iønforhold, og ikke mindst tage sig af de enkelte medarbejderes forslag og klager. 

ad 3: Ved at man i første omgang finder disse grupper, og dernæst faar dem til at 

Tremkomme med forslag til forbedring af kommunikationen, fx via RC't og HØRT. 

ad hk: Hvorfor skal KU absolut komme i konflikt, men skulle det alligevel ske, maa 

det være sket paa foranledning af de øvrige ansatte. 

599329993339939339333333 33232232 22222223 23333 P222322DDIDDDZIDIDDDDDDDDDDDDDDDDDDDDSDÆRS 

HIJ Herbert Jessen Afd: 4050  Udviklingsingeniør Årg: 1972 d 

22339393 3333333333393333322222332 2222222 33 22222322 22222D DDD DDDDIDPDDDDDDDDDDDDDDDDG 

ad 1: For daarlig, har været præget af mange forstyrrelser. Det har været typiske 

startvanskeligheder; nogle har nok overvurderet KU's kompetance og især medlemmernes 

muligheder for &t engagere sig tidsmæssigt i KU's arbejde. 

ad 2: Back-up for Personalebladet. Informationsformidling af ikke-faglig karakter 

TIL DIR og fra DIR. Informationsformidling afdelingerne imellem af faglig og ikke= 
faglig art. 

ad 3: Især gennem RC't og HØRT: opslag fungerer ikke efter hensigten mange steder. 
Derudover kunne KU godt paatage sig selskabelige og kulturelle arrangementer. 

ad 4: Ved ikke at føre fagforeningspolitik i lønspørgsmaal. 

IL  sLise Lauesen Afd: 4150  Systemprogrammør Årg: 1963 

>3232222222222222222222222222222222223 32333232 333DDPDDIDDDDDDDIDDDDDIDDIDDDDIDDDDDD, 
ad 1: Rimelig, naar man tager i betragtning, at det er første aar oråningen har 

Tungeret. 

- ad 2: Informationssøgning og -spredning. Øgning af kontakten med DIR samt med øvrige 

eldelinger. 

ad 3: Ved opsøgning af disse grupper, naar de er lokaliseret. 

ad. 4: Ved ikke at prøve at lege fagforening. 
bminnenmkseflnt E
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D22222222222232223323333332333323333323333 33233333 DIDDDDDDIDDDIDDEDDPSPSRDSDLPDDSDEDDD, 
GP Gurli Petersen : Afd: 4910 Sekretær Årg: 1974 
>33533332333353333333353 22333325 32223233 333335D5DP PB DOPDIISIDPIDDSDBIDDIDSDIDDE DDD, 

ad 1-4: Stillet overfor spørgsmaal 1 maa mit svar umiddelbart blive: "Det ved jeg 
ikke', Aarsagen til dette negative svar er, at der, efter min mening, mangler kormu- 

nikation. Jeg føler ingen kontakt - det behøver dog ikke at være KU's fejl. Jeg tror 

fejlen ligger i, at der ikke er et "forbindelsesled! mellem personale og KU. Der 
findes paa RC saa mange arbejdsgrupper, med saa mange forskellige interesser, at 
jeg formener, der burde være en repræsentant for hver enkelt gruppe, som gennem en 

kontaktmand stod i direkte forbindelse med KU, Kontaktmanden skal have til opgave at 
forelægge den enkelte gruppes problemer for KU, og efter problemets behandling i KU 
have pligt til at meddele resultatet til sin gruppe. 

Jeg tror, det vil være en fordel at tænke paa personalets trivsel. Et godt ar- 
bejdsklima betyder meget for baade personale og ledelse. Gcde iokale- og kantinefor= 
hcid betyder meget, specielt for det personale, der daglig er bundet tii deres skri= 
vebord i hele arbejdstiden, Den nylig retablerede RC Indckøbsforening samt Tjærehorg 
Rejser er ligeledes personalegoder som eksempler paa, hvad KU skulle staa for. 

Jeg er overbevist om, at der ved en kommunikation, som tidligere omtalt, ville 
fremkomme mange ønsker fra personalet, som uden nævneværdige omkostninger ville kunne 

gennemføres, og som i hvert fald ville medføre en stigende interesse for KU og dets 

arbejde. 

Jeg haaber mit forslag vil vække KU's interesse saaledes, at kommunikationen KU 
og perscnalet imellem vil stige til gensidig gavn og glæde for baade personale og RC. 

EO RE CNE 
TSP Torben Stig Petersen Afd: 2260 EDB-konsulent g: 1965 SÅ 
vB IA Keres EERNR, fo set 3 2 nkeeser SERENE Ren 35 LANE 

ad 1: KU har i det forløbne år mest arbejdet på at få systemet til at acceptere os. 
Det har været meget vanskeligt, men vi mener nu, ligesom at have fået fodfæste. Dette 
vil bevirke, at vi fremover kan hellige os vores primære formål. 

ad 2: Vort primære formål er informationsformidling: 
a) fra bestyrelsesrepræsentanter til KU videre ud til medarbejderne via RC't & HØRT 

b) fra organisationen til medarbejderne 
c) fra medarbejderne til organisationen dér, hvor den normale kommandovej ikke er 

hensigtsmæssig. 

ad 3: Ordet kommunikation betyder bl.a. "forbindelse". For at kommunikere med nogen, 
må man forbinde sig med en given gruppe eller person. Man opnår ingen forbindelse med 

nogen gruppe eller person, hvis man ikke virker åben og udadvendt, og henvender sig 

til den eller de, man ønsker at forbinde sig (kommunikere) med. Det er forkert, at der 
findes isolerede grupper, men jeg tror, hvis nogen gruppe eller person føler sig iso- 
lerede, må det primært være deres egen fejl. Der skal jo mindst to parter til en 
hvilkensomhelst kommunikation. 

ad 4: KU har ikke søgt konflikt med systemet (organisationen), men systemet har reageret 
overfor KU, som et legeme ved transplantation, ved at frastøde et fremmed element. 
Alligevel transplanteres der jævnligt med held. lægevidenskaben er blevet klogere med 
den indhøstede erfaring. Jeg kan resumere, at summen af ens fejltagelser er lig med ens 

erfaringer! 

Forøvrigt mener jeg, at en blank stemme ved valget er også en stemme for KU, husk det! 
At KU er det organ, der i min tid på RC (10 1/2 år) har fungeret længst (1 år) og at jeg 
betragter det - i sammenhæng med vore bestyrelsesrepræsentanter — som starten på et kom- 
mende medarbejderdemokrati, også på denne arbejdsplads. Stem på en kandidat, stem blank, 

men giv os en stemme! 



SSSSS 999 SS 99989333 333233 232222222222222222222222222222222 22202020 EKK LER LEA GSE , 

VIR Vilhelm Rosenquist Afras"' 28350 Systemprogrammør Årg: 1970 SS: 

NSSS SS SSR SS NSSS 93333333 223232 22222222222222222222222222 22222020 20 EEG GG 

ad 1: Arbejdet i KU har været præget af mangel på fælles mål. Formål er vanskelige at 

stille op, da de fleste KU-medlemmer frygter, at vi da kommer til at ligne en fagforening. 

ad 2: Fremover må vi også klare de opgaver, som normalt varetages af en fagforening. 
o 

Derudover har KU jo påtaget sig en "kommunikationsforpligtigelse", som vi må fortsætte med. 

ad 3: Hvis vi bare ka” få kontakt med. den store, sløve masse, ska” vi være tilfredse. 

ad 4: Skal vi undgå det? Vi bør da opsøge konflikterne for at få dem løst. 

Forøvrigt mener jeg, at "forretningen Danmark" fungerer ad helvede til på mange områder 

(særlig i toppen af fagforeningerne). 

XXXXXXXKX XXX KK KK KK KK KK KK KK KK KK KK KK KK KK KN KK KK KK KK KK KK KK XXX .0.00909.900000099008902990.90.00.9.0.0.4 

I område II: GLOSTRUP, gule stemmesedler, skal der vælges 2 ud af følgende 5 kandidater: 

SSR RRS 3 3933933 23323232252232222222222 22222222 22222 2222 322322 DP PD DPDPDDG z 

HL Henny Ieth Afd: 4310 Sekretær Årg: 1974 da 

SSoR SR RR RR RR R 23333333 323 322232222222222222222222222222222322222 22222229 22224 

ad 1: Forholdsvis rimelig-— under hensyntagen til begyndervanskeligheder. 

ad 2: Primær informationsformidling 

ad 3: Fx ved ikke-faglige/faglige arrangementer 

ad 4: Hvilket system? Mener man RC”s formelle organisation?? 

Forøvrigt mener jeg, at KU ikke bør føre fagforeningspolitik. 

RREERESR eee eee OSS SS SS SS SS SS SS SS 3223 2223222222222222222222222222222 7222, 

HKM  SHenrik Kold Mikkelsen Afd: 4320 Programmør Årg: 1970 

KSSESS NSSS SS SS NSSS 33333933 2222322232222222222222222222222222222222222 2000200 SAGS 

ad 1: Min tilværelse hos RC samtidig med eksistensen af KU har været så kort, at jeg 

ikke med rimelig vægt kan udtale mig om dette. 

ad 2: Først hvad KU ikke skal beskæftige sig med: alt hvad der kan betegnes som fag= 

foreningsorienterede spørgsmål. Dette betyder selvsagt ikke, at man ikke må stille nær 

gående spørgsmål. Derimod skal KU koncentrere sig om informationsindsamling og -formid- 

ling bl.a. til støtte for vores bestyrelsesrepræsentanter. Desuden skal generelle spørgs=- 

mål vedr. vores forhold til omveråenen og indadtil tages op til diskussion med ledelsen 

(miljø m.m. ). 

ad 3: Vanskeligt, da det nemt kan få karakter af, at man med djævelens vold og magt 

skal trækkes op ved hårene. Man kan dog komme langt, ved at foretage ekskursioner 

afdelinger indbyrdes. 

ad 4: Såfremt KU undlader at "]ege" fagforening, vil betydelige kontroversielle emner 

være ude af verden. Andre fælles emner skulle nødigt give anledning til at man "kommer 

i klemme", hvis det holdes på et sagligt plan. 

Forøvrigt mener jeg, at det er vigtigt, at holde en dialog i gang med ledelsen, gerne 

udenom diverse mellemliggende ledelsesfunktioner. 

SSS999 9099009 33333333 3 33333 2323222222222222222222222222222222222 22222220 ER ARE GE 

OMI  sOle Mikkelsen Afå: 3420 Afdelingsleder Årg: 1964 

NSSS 9990 SS 99333333 3333 3323233222222222222222222222222222222222222222 22022204 

-—— har været i udlandet --- 
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ER
 



7332322222222222222222222222222222222222222222222222222222222222222222222222222225222220 
MVP Mogens Verner Pedersen Afd: 4320  Udviklingsingeniør Årg: 1970 & 
PDPPIPDIDSDIDDDIDDIDDDIPIDDIDDDIDPIDTPDDIDTIDTSDIDDDDPIDPISPIDDIDPISBDPDDPDPDDLDDDDDEDDVD 

ad 1: . KU har spillet en dårlig rolle i lønforhandlinger med DIR. Iøvrigt har jeg 
personligt ikke mærket noget til KU”s virke. 

ad 2: Kommunikation mellem RC medarbejdere indbyrdes, bl.a. gennem RC”t & HØRT. 

ad 3: Det ved jeg ikke. 

ad 4: Jeg forstår ikke spørgsmålet. 

Forøvrigt mener jeg, at KU ikke skal være en fagforening og altså ikke forsøge at føre 
lønforhandlinger med DIR. Det har KU ikke mandat til og heller ikke evner eller magt til. 
KU må prøve at få noget fornuftigt ud af RC"t & HØRT, og kan starte med at rense bladet 
for vittigheder, der er uforståelige for folk, der ikke er ansat i Rialto. 

722222222222222222222222222222522222252 222222 2222222022P222D22RDPPPSPDPDZEDPPEDPDDDDDDDDDDDG 
BSR Bjarne Schelde Rasmussen Afd: 3420 Tekniker Åre: 1974 <g 

77777272777727777777727272727727727277777722722772222777227227227727777277777777772777777772777 

ad 1: Al begyndelse er svær, og KU”s indsats har vel indtil nu mundet ud i "at finde sig 
selv" overfor DIR & Medarbejdere. RC't & HØRT synes at virke positiv som formidler af 
KU's arbejde. 

ad 2: Endnu større engagement i løn- og personalepolitik. Her tænkes fx på DIR”s 
responsum i RC”t & HØRT 1/14 ang. "rimelig og anstændig gage for at fastholde og til- 
trække medarbejdere", 

ad 3: Gennem opsøgende KU-arbejde. 

ad 4: ?2?77?? 

Forøvrigt mener jeg, at KU”s meddelelser fremover bør opsættes på specielle "KU-tavler", 
da informationer ellers kan 'årukne" på de nuværende opslagstavler. 

I område V: GULDSMEDGADE + FISKERGADE + BRABRAND, grønne stemmesedler, skal der vælges 
2 ud af følgende 4 kandidater: 

>777777777227772277722277722222777772227727277272777227727277272727775777777777777777777 
HEJ Henning Jakobsen Afd: 4220  Systemplanlægger Årg: 1967 
>>>72772277727777727727272727722727272272277222722227227272222722772277777227272777777772777727?7 

ad 1: Jeg har ikke fået bedre kontakt med nogen RC-folk på grund af KU. 

ad 2: Det må medarbejdere, "vælgere", se at blive klar over. Det er dem, der bestemmer, 

ikke de valgte. 

ad 3: Fx ved at man udsendte noget om de små grupper i RC”t & HØRT. 

ad 4: Ved at fortsætte som hidtil. Hvad er det forøvrigt for et system, der hentydes til? 

Forøvrigt mener jeg, at sålænge KU ikke repræsenterer medarbejderne fx i lønspørgsmål, 

er det intet bevendt. ;



>>322222272227222722222522522225222255 22252255 2225 22225222 2225 2222222 22227222 22227227) 
PLL Poul Lund Afd: 2430. Programmør Årg: 1970 ; 

>>>222222272222222222222222222222222522 255225 5252 27222222 22222222275222 27225222 757222) 

ad 1-4: Totalresultatet af det afgående KU's virke.er ikke imponerende. Men det faktum, 

at KU stadig består, giver muligheder for fremtiden. Det gamle KU gjorde sig store an- 

strengelser for på en pæn måde at gennemføre medarbejdernes ønsker. Men vi indså ikke, 

at en tandløs kaffeklub bliver affærdiget med arrogante svar. 
Jeg mener, at det nye KU skal arbejde for RC”s medarbejdere i såvel økonomisk som i 

trivselsmæssig henseende, på et upolitisk og uafhængigt grundlag. KU skal endvidere være 

bindeled mellem medarbejdernes bestyrelsesrepræsentanter og de medarbejdergrupper, der 

snarest muligt bør dannes på lokalt plan. Forudsætningen for at KU kan komme til at 

fungere efter hensigten, er at medarbejderne ØNSKER at være med til at forme deres egen 

og RC's fremtid. i 
Hvis KU pr. definition skal undgå at komme i konflikt med systemet, synes jeg, vi bør 

nedlægge det straks. Misforstå mig nu ikke! Jeg søger ikke strid, men af hensyn til RC”s 

og medarbejdernes fremtid/trivsel, mener jeg, at KU bør være aktivt, når tåbeligheder/fejl 

observeres, også selv om KU's indsats kommer i konflikt med den formelle organisation. 

Jeg kender ikke den skønne, svundne tid, som ældre medarbejdere taler så meget om. Vi kan 

heller ikke få den igen, idet RC må tilpasse sig de betingelser, der gælder for en stor, 

moderne virksomhed. Men vi kan være med til at forbedre den dejlige arbejdsplads, vi 

arbejder på, ved aktivt at angribe de problemer, der truer den. Vi kan være med til at 

sikre meningsfyldt arbejde for RC”s medarbejdere i fremtiden. Til at koordinere disse 

aktiviteter, føler jeg, at et aktivt KU kan spille en central rolle. Vel at mærke, et KU, 

der har en massiv støtte fra medarbejderne. 

777277777277777777727772277722227272272772222277727727777727727777777777777722222277772777 
LIM  SIeif Madsen Afa: 4250 Ingeniørassistent Årg: 1963 
>777777777777777772727277727227777727722772777772777777777722777777777777722777777777277777 

ad 1: Fortræffelig - i betragtning af mulighederne. 

ad 2: Formidle kontakt mellem ledelsen og medarbejderne. 

ad 3: Lokalrepræsentanterne orienterer deres egen gruppe, med møder og opslag. 

ad 4: Fortsæt som hidtil. 

Forøvrigt mener jeg, at RC fortsat skal være en interessant arbejdsplads, med en 
sund økonomisk politik, hvor man tilgodeser, baade aktionærer og medarbejdere. 

>333332333323232222222322222222222222222222222222222222222222222222222222222222222222; 
VR Volker Raab Afd: 4220  Systemplanlægger Årg: 1969 
>333332232322323232232222222222222222222222222222222222253222233222222222232223232332 233; 

(paa ferie - uden telefon). 

HUSK AT, STEMMESEDLERNE SKAL VERE 

RETURNERET SENES T DEN 2. OKTOBER. 

e
m
m
d



TT sø 

Endelig er der hvert af omraaderne Præstø (III), CdensetFredericia (IV) og Aalvorg+ 

Skive (VI) uden stemmesedler valgt 1 ud af 1, nemlig: 

5803558585535855555555353855955 39555533 
BM DDR DD DDD 5350235 20375332 5 7252328 72 SEN Eg 

IBH Ib Føjlund A£d:- 353550 Ingeniørassistent Årg: 1964 

55553335955555555555555553555255533255 
5553355 35352555 D 35335775 33 22355230 P EO 1 SE RE 

ad 1-48 Indsatsen har været nogenlunde, men muligheder for resultater har ikke været 

ER I stede o 

Der er nok af opgaver, men det er en betingelse at systemet gaar ind for KUs 

59555335 3)533D3D 55535 dd 3 DDD SDR RYD DRS DE RD 2223207 72 FOR FED D ODDS PERS DSR EDGE DRE SES 

PKR Per Kristiansen Afd: 3220 EDB-konsulent Årg: 1966 & 

5555333555555337555252533555 535555 25535253 3 530) 52528553) 725 SS DPD DEER SEE 

ad 1: Jeg har paa nuværende tidspunkt ikke haft mulighed for at vurdere KU's indsats, 

sy. vare mede ] DR . . 3 . ed. : 

TISt informationerne til provinsen hidtil har været meget sparsomme. 

ad 2: KU skal ikke beskæftige sig med noget fremover, men kan og bør beskæftige sig 

med Informationsformidling og fx. komme med forslag og ideer til medarbejdernes vår 

dannelse og videreuddannelse. Medarbejdere og DIR kan paåalægge KU at udføre nærmere 

bestemte opgaver fx. forslag til løsning af problemet omkring "frynsegoder". 

ad 3: Hvem er de smaa isolerede grupper paa RC og hvor findes de? Evis disse grupper 

findes, og de er et stort problem, kan KU forsøge at bryde isen ved at sørge for in= 

formationsspredning og evt. flere indlæg i medarbejderbladet. 

ad 4: For at undgaa at komme i konflikt med systemet bør KU ikke paatage sig opgaver, 

"TZT Ikke har kompetance til at løse (fx. løn). 

Forøvrigt mener jeg, at de uformelle linier mellem DIR og medarbejdere bør opretholdes, 

og KU maa ikke være en hindring for dette. 
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ad 1: Lidt diffus, hvilket nok væsentligt skyldes, at KU ikke har haft demokratisk 

baggrund og ligesom ikke har fundet sin arbejdsform og sit staasted. 

ad 2: Anskaffer sig en meget fast og veldefineret forbindelse til DIR, og derefter 

opstiller rammer for sit arbejde. 

ad 3:. Ved en væsentlig bedre og bredere kommmikation om KU's arbejde, ønsker, tanker, 

via et forbedret personaleblad og Ted direkte relationer til disse grupper. 

ad. hk: KU er personalets repræsentantion og maa derfor ikke komme i konflikt med per» 

Sonalet (i store træk). Evt. konflikter paa indre niveauer kan ikke undgaas, men di= 

plomati og effektivitet er vel ikke at foragte) 

Forøvrigt mener jeg, at KU bør have faste mødeterminer. At KU skal have et forret= 

Bimgsudvels, der horder møde min. 1 gang/maaned. At KU selv skal tage initiativer paa 

en masse forskelligartede omraader. At KU kun ved Ikke at føre de sædvanlige højttra-= 

vende, filosofiske RC=-diskussioner, Kan blive en effektivt arbejdende enhed. 
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